
entrevista 
convenient i saludable per la 
ciutat? 
Nosaltres vam oferir el govern a 
l'Entesa i ells ens ho van 
rebutjar. Deien que tots a 
l'oposició i així hi hauria \in 
govern no estable. Des de CiU 
vam dir c[ue no passavem per 
això, ja que costaria vm preu 
molt alt que afectaria la ' 
convivència ciutadana. Vam 
prioritzar el fet que la ciutat 
tingués un govern estable. Hem 
aconseguit canviar el PSC com 
demostren la situació des les 
obres que es fan a la ciutat: ara 
no es fan parcs dels Colors, ni 
edificis de ciment. Teòricament 
s'ha aturat l'Auditori del Pla de 
les Pruneres, l'Arboretrum,... 
Ara s'opta per l'arrenjament de 
l'antic Mercat Municipal, el 
Centre Cívic de Can Borrell, la 
recuperació del T^aran. Hem 
acabat amb un determinat estil, 
comparant amb altres governs 
anteriors, la diferència evident 
és que ara hi ha un estü 
convergent de fer les coses. 

Considera que hl pot haver 
ciutadans que recriminin a CiU 
el fet que només recolzin 
projectes al Centre amb el 
consegüent prejudici dels 
altres barris? 
No és cert. Sí que és veritat que 
cal que Mollet preservi la seva 
fisonomia, í aquesta és al Cen-
tre. Diem que el Centre és de tots 
i al final la gent hi acaba anant. 
Mollet serà Mollet si el centre es 
preserva i no es tira a terra. 

Això és a benefici de tothom. 
Nosaltres hem proposat 
polítiques de protecció oficial a 
altres barris, i com a regidor de 
Manteniment de la Via Pública, 
aposto per vma xarxa urbana que 
tingui la dignitat que es mereix: 
m'agradaria poder sortir de 
l'Ajímtament i que una cadira de 
rodes pogués passar per les 
voreres del Barri de Lourdes, per 
exemple. Em sento responsable 
que això millori. És evident que 
tenim feines a altres llocs, però 
hem dit una cosa que altres no 
diuen, i és que el Centre és de 
tots i patrimoni de tots. 

Està CiU perdent el centre 
polític acostant-se a posicions 
més radicals d'ERC? 
CiU ha pensat sempre el mateix: 
que Catalunya pugui, amb els 
partits nacionalistes, situar-se al 
centre polític. Però el centre 
polític és una mitjana que pot 
anar variant amb el temps 
d'acord amb la posició dels 
ciutadans. Per exemple, en el cas 
de les seleccions catalanes o del 
finançament s'ha arribat a un 
punt més radical. Nosaltres estem 
ocupant la centralitat política, que 
entenem que s'ha mogut, però 
sempre hem tingut una postura 
de defensa del que la gent vol. 

Mollet és un poble o una 
ciutat? O bé és una ciutat amb 
mentalitat de poble per culpa 
de tant missatge per a 
mantenir Tesperít de poble? 
Mollet és una ciutat. Però una 

Tenim una 
estratègia de 
govern 

ciutat que oblida que ha estat 
poble ha mort, perquè llavors es 
converteix en un barri de Barce-
lona. Ara bé, negar que tenim 
50.000 habitants és un suïcidi. 
Com deia Jordi Pujol: "cal 
afirmar el passat mirant cap al 
futur". 

Creu que Carod Rovira és un 
entrebanc per Catalunya? 
Sí. Catalunya s'ha distingit 
perquè els partits nacionals es 
dividissin en moments crucials, i 
en el moment que vivim ara ho 
ha encarnat Carod Rovira. 
En altres moments han estat 
d'altres, potser en alguns 
nosaltres, però ara és en 
Carod qui ens ha portat de mal 
borràs. • 

Próximas entrevistas de LOS CIUDADANOS PREGUNTAN A: 

Susanna Calvo, Partido Popular y Josep Baena, pàrroco de Mollet 

Las personas que deseen preguntar cualquier cuestión a nuestros próximos personajes entrevistades, 
pueden enviar su pregxmta a: 

E-maíl: tribunamollet@terra.es • Fax: 93 841 79 22 • Apartado de Correos 29. Mollet del Vallés 
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